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PROJEKTU

Gimnazjum nr 9 im. Jana
Pawła II w Sosno
ul. Matejki 25 m 2
41-219, Sosnowiec

Numer 17 10/13

Witamy po wakacjach! 
Życzymy sukcesów w nowym
roku szkolnym!

Wspomnienia z wakacji

Ciekawostki z życia
szkoły - s. 3-4

Wspomnienia 
z wakacji - s.2

Warsztaty na UŚ

18 września br. 
12 uczniów klas
trzecich pod 
opieką pani mgr
Agnieszki Kapicy
wzięło udział 
w zajęciach
Uniwersyteckiego
Towarzystwa
Naukowego.

więcej na s.2

Co myślą
o egzaminach
trzecioklasiści?
Sama uczęszczam
już do trzeciej-
ostatniej klasy
gimnazjum, przede
mną egzaminy
gimnazjalne,
którymi wszyscy
tak straszą.
Wiadomo, że każdy
z nas chciałby
dostać się 
do dobrego liceum

czy technikum,
dlatego tak bardzo
przejmujemy się
egzaminami.
Wszyscy straszą
nas, że są
naprawdę trudne 
i określają je
mianem „małej
matury”, z tego
wszystkiego my
sami zaczynamy 
się już bać, że
zawalimy egzaminy
albo że w ogóle ich

nie zdamy. W tym
roku pojawiło się
dodatkowe
utrudnienie,
egzaminy odbywają
się od razu po
świętach Wielkiej
Nocy. Na razie
towarzyszy nam
stres i ogrom nauki.
Jak to dalej się
potoczy? Na razie
trzeba być dobrej
myśli.

                 Paulina

Akademia 
z okazji Święta
Edukacji
Narodowej. 
Spodobał się
wszystkim
EKSPRES 
DO WIEDZY
prowadzony 
przez maszynistę,
dyrektora
gimnazjum, 
do którego wsiedli
wszyscy

nauczyciele
zaproszeni przez
zawiadowców:
Martę Frelik 
i Daniela
Adamskiego. 
Julia Chuchała
zachwyciła
wykonaniem
piosenki 
z repertuaru Urszuli
pt. „Dmuchawce,
latawce”. Uczniowie
klas pierwszych
pięknie recytowali
wiersze dla
nauczycieli.
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12 uczniów  uczestniczyło w pokazach
prowadzonych przez wykładowców Wydziału
Biologii i Ochrony Środowiska UŚ.

Wakacje w sercu
Wysp Brytyjskich

22.07.2013 r.

Pierwsze
"Spotkania    
  z biologią". 

Wykłady w auli Wydziału Biologii

Uczniowie 
wzięli udział   
w fascynującym
pokazie
dotyczącym
ludzkiego
umysłu,
procesu
oddychania,     
a także aparatu
ruchu
człowieka.

Do Londynu
przyjechaliśmy
na obóz
językowy, aby
przełamać
barierę
językową,
dobrze się przy
tym bawiąc !
Poznaliśmy
nowych,
interesujących
ludzi, 
zobaczyliśmy
najsłynniejsze
zabytki,

zrobiliśmy
zakupy na
słynnych
wyprzedażach a
wszystko to po
angielsku. Nie
ma nic lepszego
niż posługiwanie
się językiem
obcym w jego
środowisku! 

Z kolegami
(Wojtkami)
byłem
w Londynie
w okresie
oczekiwania           
na następcę
tronu, czyli syna
Williama
i Kate.
I chociaż w tym
dniu nie staliśmy
wraz 
z mieszkańcami
Londynu przed
bramą szpitala
ST Mary’s, 

to również i nam
udzielił się
uroczysty
nastrój, jaki
panował 
na ulicach
miasta oraz
przed pałacem
Buckingham.

             Piotr

Nasi uczniowie
wystartują 
w konkursach
ortograficznych
i poprawnej
polszczyzny.
Wojtek i Damian
reprezentują
szkołę 
w konkursie
krasomówczym.
Trzymamy
kciuki!

12 listopada
rusza kolejna
edycja
konkursów
przedmioto-
wych. Czy
zakończy się
sukcesem jak
ubiegłoroczna?
Tylko od Was
zależy!
Powodzenia!

Jaki ten Londyn jest piękny!
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Dzień Edukacji Narodowej, pasowanie 
na gimnazjalistę i otrzęsiny "kotków".

Co w modzie
piszczy?

W co się ubrać?

Nowi
uczniowie

Moda
Wszyscy
zadajemy sobie
pytanie: co jest
modne w tym
sezonie?
Odpowiedzi na
to pytanie
udzieliła mi
znana stylistka
z TVP 2 Izabela
Liżewska.
W tym sezonie
będą królowały
różne odcienie
bordo w
połączeniu 

z brązem,
granatem 
i czarnym. Nie
zabraknie też
koloru takiego
jak żółty czy
zielony w dość 
ciemnych
odcieniach.
Jako dodatki
polecane są
akcesoria 
w jaskrawych
kolorach.

Najbardziej
pożądane będą
kopertówki,
listonoszki czy
bransoletki
jaskrawożółte
czy
pomarańczowe.
W tym sezonie
nie zabraknie
także pasków 
i rombów.
Powoli wraca
styl lat 50. i 60. 
         Paulina

suknia na czasie

14.10.2013r. 
Uroczyście
przyjęliśmy       
w poczet
gimnazjum
uczniów 
klas
pierwszych.
Potem
akademia 
i otrzęsiny. 
Więcej 
w kolejnym
numerze.

Z ostatniej
chwili!
Nasza
absolwentka,
Daria
Krzemińska
została
laureatką
konkursu 
poetyckiego
za rok 2012/
2013.
Gratulujemy!

Jej wiersze
pojawiły się 
w antologii
poezji
dziecięcej. 
Do konkursu
przygotowała
Darię pani
Jolanta
Żurkiewicz.
Recenzentem
był Daniel
Olbrychski.  

- modne kolory

Kosmiczna pierwsza A
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                                 SONDA WŚRÓD PIERWSZOKLASISTÓW
Zadałyśmy naszym koleżankom i kolegom kilka pytań, aby poznać ich wrażenia związane z naszym gimnazjum.
Czego się dowiedziałyśmy? Na pytanie o pierwsze wrażenie uzyskałyśmy takie odpowiedzi:
Kamil: Bardzo fajnie, najbardziej spodobało mi się to, że jest „Orlik”. Klaudia: Bardzo fajna szkoła 
i sympatyczni ludzie. Andrzej : Na początku nie byłem zbyt zadowolony, zbyt dużo osób nie znałem. Jednak
pomyślałem, że to najlepszy czas na nowe znajomości. 
Pytanie o powód wyboru tego gimnazjum i jakie odpowiedzi? Andrzej podał jako powód bliskość, Michał podobnie
i dodatkowo to, że przyszło tu wielu jego kolegów. Tak  odpowiedzieli inni. Kamil podał jako powód sport, który
kocha, Michał się do nas przeniósł, bo w innym gimnazjum nie spodobało mu się. 
Gdy spytałyśmy o to, którego przedmiotu się najbardziej obawiają, usłyszałyśmy 2 głosy, 
że to matematyka, jeden uczeń obawia się języka francuskiego, którego się nie uczył, pozostałe osoby
stwierdziły, że nie boją się niczego.
Głowa do góry! Wszyscy damy radę! Trzeba tylko trochę chcieć i powtarzać: CHCĘ, MOGĘ, MUSZĘ!
                                                                                                                 OLA I KASIA

                                                 Wybory szkolne
        30 września 2013 roku w naszej szkole odbyły się wybory  na przewodniczącego szkoły. Już dwa tygodnie
wcześniej chętni musieli zebrać 20 podpisów uczniów, aby móc kandydować w tych wyborach. Zgłosiło się
czworo kandydatów: Majta Frelik, Zuzanna Marzec, Rafał Piętka i Wojciech Wydmański. Rozpoczęła się
wówczas kampania wyborcza trwająca do 27 września. Kandydaci przedstawili swoje programy, w których
napisali, co zamierzają zmienić po wygranych wyborach. Wszyscy obiecali „szczęśliwy numerek” i dyskoteki, a
poza tym to pomysły mieli różne. Wybory odbyły się na drugiej oraz trzeciej lekcji. Opiekunka samorządu,pani
Anna Durbacz oraz komisja wyborcza przeliczyła głosy  
i na przerwie ogłosiła wyniki:
1. Rafał Piętka 3C - 59 głosów
2. Marta Frelik 3C - 58 głosów
3. Wojciech Wydmański 3B - 51 głosów
4. Zuzanna Marzec 2C- 19 głosów 
  
                                                                                                                        Wojtek

Wywiad z przewodniczącym
Udało nam się przeprowadzić wywiad z nowym przewodniczącym samorządu uczniowskiego naszej szkoły
Rafałem Piętką.
-Cześć!Jak się czujesz jako nowy przewodniczący szkoły?
-W sumie cieszę się z tego powodu. Większość uczniów naszej szkoły zagłosowało na mnie, więc 
o dowód, że zostałem doceniony.
-Kiedy zamierzasz przystąpić do realizacji programu wyborczego?
-Już z Martą i Wojtkiem realizujemy program wyborczy. Zaledwie dwa dni po wyborach udało nam się
wprowadzić do szkoły „szczęśliwy numerek”.
-Jak myślisz, czy uda Ci się pogodzić życie ucznia z politykiem szkolnym?
-Oczywiście, że mi się uda. Jestem optymistą.
-Jak Ci się podoba nowy skład prezydium samorządu szkolnego?
-Moim zdaniem na swoich stanowiskach są odpowiednie osoby. Mieliśmy tylko dylemat w sprawie MRMS, 
bo dwóch uczniów chciało w niej uczestniczyć. Musiałem jednak to ja wybrać i postanowiłem, aby w Radzie
Młodzieżowej reprezentowała nas Daria Pawlik. Ma duże doświadczenie i znajomości.
-Dziękuję bardzo za wywiad. W imieniu gazetki szkolnej oraz swoim życzę Ci mądrych i pomyślnych rządów.
- Dziękuję bardzo.
                                                                                                                         Wojtek 
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